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Zápis z jednání zastupitelstva 

Obec Ostravice 

Ostravice č. p. 577 

PSČ 739 14 Ostravice 

 

Z á p i s    č.: 26 

Ze zasedání Zastupitelstva obce Ostravice,  

konaného dne 29. 06. 2018 od 17,30 hodin v sále restaurace Gastum, Ostravice 324 

Přítomni: 15 členů zastupitelstva obce - Ing. Miroslav Mališ, p. Jiří Pavlán, p. Josef 

Frydrýšek, Mgr. Jana Veličková, p. Jaromír Němec, p. Rudolf Sýkora, Mgr. Dušan Šmoldas, 

p. Martina Klímková 

Přítomno je 8 zastupitelů z 15 zastupitelů 

 

Omluveni: Marek Sobala, RNDr. Miroslav Hůrka, p. Jaroslav Zátopek, Ing. Petr Lechner, 

PharmDr. Radim Valášek, 

Neomluveni: p. Tomáš Kokeš 

Zápis obsahuje usnesení č. 1/26 -  5/26 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, zapisovatelka 

3) Program jednání zastupitelstva 

4) Úvěrové záležitosti 

5) Zprávy rady obce 

6) Různé, diskuze 

7) Usnesení, závěr 

 

1. Zahájení: 

Zasedání Zastupitelstva obce Ostravice v 17,30 hodin zahájil a řídil starosta obce Ing. 

Miroslav Mališ (starosta). Starosta obce sdělil zastupitelstvu úmrtí člena zastupitelstva Ing. 

Františka Švébiše, který měl dnešního dne pohřeb. Vzhledem ke krátké časové lhůtě a 

informace náhradníka o neúčasti na dnešním jednání ZO bude přijetí nového člena na 

následujícím zasedání. 

 

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Starosta podal návrh na složení komisí: 
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Návrhová komise:      p. Josef Frydrýšek, p. Rudolf Sýkora 

Ověřovatelé zápisu:    Mgr. Jana Veličková, p. Martina Klímková 

 

Usnesení 1/26 

Zastupitelstvo obce schvaluje ustanovení návrhové komise a ověřovatelů dnešního jednání 

zastupitelstva: 

Návrhová komise:      p. Josef Frydrýšek, p. Rudolf Sýkora 

Ověřovatelé zápisu:    Mgr. Jana Veličková, p. Martina Klímková 

Rozprava: bez rozpravy  

Hlasování: 8 – 0 – 0  

 

Starosta navrhl na zapisovatelku jednání zastupitelstva paní Ing. Denisu Šrubařovou. 

Usnesení 2/26 

Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelku paní Ing. Denisu Šrubařovou. 

Rozprava: bez rozpravy  

Hlasování: 8 – 0 – 0  

 

3. Program jednání zastupitelstva obce 

Starosta přednesl návrh programu jednání zastupitelstva obce, který byl řádně vyvěšen na 

úřední desce po dobu nejméně 7 dní. 

Usnesení 3/26 

Zastupitelstvo obce schvaluje dnešní program jednání zasedání zastupitelstva. 

Rozprava: bez rozpravy 

Hlasování: 8 – 0 – 0  

 

4. Úvěrové záležitosti  

Usnesení 4/26 

Zastupitelstvo obce revokuje usnesení 7/25 zastupitelstva obce ze dne 18. 06. 2018 a zároveň 

schvaluje přijetí krátkodobého  revolvingového úvěru ve výši 3.500.000,- Kč (slovy: 

třimilionypětsettisíckorunčeských) s úvěrovou sazbou a s parametry: 
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 Doba trvání úvěru: 1 rok od uzavření úvěrové smlouvy 

 Pohyblivá úroková sazba: 1M PRIBOR + pevná odchylka 0,40% p.a. 

 Poplatek za vedení úvěrového účtu: 0,- Kč/ měsíčně 

 

k financování nesouladu mezi příjmy a výdaji rozpočtu obce u peněžního ústavu Komerční 

banka a.s., Na Příkopě 33, 114 07 Praha 1, IČ: 45317054, u které má obec vedený běžný účet. 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

 

Předkladatel:  Ing. Miroslav Mališ – starosta obce  

Rozprava: bez rozpravy 

Hlasování: 8 – 0 – 0  
 

5. Zpráva o činnosti Rady obce 

Starosta požádal místostarostu p. Pavlána o přednesení zprávy o činnosti rady obce za minulé 

období. 

Pan Jiří Pavlán (místostarosta) přednesl zprávu o činnosti rady obce. Rada v tomto období 

jednala. Zápisy ze 101. - 103.  jednání rady obce, jsou vyvěšeny na úřední desce obce a 

zastupitelé je dostali v materiálech. Místostarosta zmínil některé body jednání rady, zápis je 

k nahlédnutí na obecním úřadě.  

 

Usnesení 5/26 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávy:  

 Zprávu o usnesení ze 101. - 103. jednání Rady obce. 

 Sdělení starosty, že vzhledem ke krátké lhůtě mezi zastupitelstvy obce neproběhla 

ještě další schůzka ve věci pytlovaného svozu separovaného odpadu. 

Předkladatel: Ing. Miroslav Mališ – starosta, Jiří Pavlán – místostarosta 

Rozprava:  

p. Frydrýšek Jak pokračuje můj návrh ohledně jednání s pivovárkem? 

starosta Zatím jsme se nedohodli na termínu jednání.  

 

Hlasování:  8 – 0 – 0  

 

6. Různé, diskuze 

 

Silnice 1/56 není zpoplatněna, nejsou vybíraný pokuty, je porušováno vládní 

usnesení o hluku. 

starosta Uvažuje se o převedení silnice 1/56 na silnici druhé třídy. 

V zimě se solí od Nové Dědiny a má to pak své důsledky, dešťové propustky 

jsou zanesené, stav chodníku je špatný. 

starosta 
V opravě dešťové kanalizace postupujeme, v návaznosti na to se dělá i nový 

chodník. ŘSD mělo požadavek na solení až po Hlavatou, které nebylo 
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schváleno. 

V obci máme dva radary, ale nevybírají se poplatky. Informoval jsem se 

s ministerstvem a je možné se podělit s obcí s rozšířenou působností o 

výnosy z pokut. 

starosta 
Měřit může pouze policie. My nemáme městskou policii a tak by poplatky 

zůstaly v obci s rozšířenou působností. 

Mgr. 

Šmoldas 

Jak je to s kosením, lidé jsou povinni si pokosit své pozemky např. u 

odbočky na Kamenec. 

starosta Na základě podnětu vyzýváme vlastníky, aby udržovali své pozemky. 

p. Frydrýšek 
U rest. U Tkáčů se vybudoval nový chodník, ale nelze po něm pokračovat, 

protože před restaurací stojí plno aut a i kamiony. 

starosta 
Zámkovou dlažbu před restaurací si vybudovala paní Běčáková, kde asi 1 m 

je její a zbytek je ve vlastnictví ŘSD (správce komunikace). 

Kdo je vlastníkem parkoviště před dolní jednotou? Tam je to také 

nebezpečné. 

starosta 
Z půlky je vlastníkem Modrá Labuť a z druhé půlky COOP. Kdysi jsme 

s nimi jednali o vybudování ostrůvku, ale nesouhlasili. 

 
 

7. Usnesení, závěr 
 

 

Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva obce v 17:55 hodin. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Mgr. Jana Veličková    dne …………………………………..…….…… 

Martina Klímková    dne …………………………………..…….…… 

Ing. Miroslav Mališ, starosta obce  dne …………………………………..…….…… 

Jiří Pavlán, místostarosta obce  dne …………………………………..…….…… 

Ing. Denisa Šrubařová   dne …………………………………..…….…… 
 

Zápis vyhotoven dne 03. 07. 2018 




